
Z á p i s n i c a
z druhého zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

dňa 27. 4. 2022

Prítomní: Mgr. Jaroslav Ciran
Ing. Ján Michálek 
PhDr. Božena Danková

primátor mesta 
prednosta MsÚ 
hlavná kontrolórka

Prítomní poslanci (11):
Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Silvia Čuvalová, Jozef Ďuriš, Daniela Hôlková, 
Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek, Mgr. Simona Nemcová, Ing. Juraj Nemec,
JUDr. Ingrid Vrkočová, Ing. Eva Zekucia

Hostia: podľa prezenčnej listiny

ROKOVANIE MsZ

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu

Na úvod druhého rokovania MsZ v roku 2022 privítal primátor mesta všetkých prítomných a 
konštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné, bolo prítomných všetkých 11 poslancov. Rokovanie MsZ 
sa začalo o 16,14 hod. V rámci volebného obdobia to bolo 21. zasadnutie.
Primátor mesta oboznámil s návrhom programu, ktorý poslanci jednohlasne schválili.

Program:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Prevody nehnuteľností
6. Správa o činnosti DHZ za rok 2021
7. Výsledky hospodárenia príspevkovej organizácie Technické služby mesta Brezová pod 

Bradlom za rok 2021
8. Schválenie konateľa obchodnej spoločnosti Mestské lesy, s.r.o., Cesta SNP 245/2, Brezová 

pod Bradlom
9. Návrh na vymenovanie náčelníka MsP
10. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu mesta za rok 2021
11. Schválenie záverečného účtu mesta za rok 2021
12. I. zmena rozpočtu na rok 2022
13. Rôzne
14. Interpelácie poslancov
15. Záver

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 31/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

 



2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátor mesta navrhol do návrhovej komisie Ing. Silviu Čuvalovú a Mgr. Simonu Nemcovú, určil 
zapisovateľku Ing. Alžbetu Karlíkovú, za overovateľov zápisnice určil Ing. Tomáša Malka a 
Ing. Juraja Nemca.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 32/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

3. Pripomienky a námety obyvateľov
V rámci tohto bodu rokovania MsZ vystúpili PhDr. Vlasta Cigánková a Ing. Martin Lidaj.

PhDr. Vlasta Cigánková - oboznámila poslancov i občanov nášho mesta o aktívnej spolupráci s 
partnerským mestom Paulhan (1.5. bude 22. výročie založenia APF), o vyzbieranom finančnom 
príspevku pre ukrajinských odídencov a odovzdaní zbierky v sume 7 012 EUR Misijnému stredisku 
ECAV v Matejkovej. Prítomní prejavili svojim potleskom vďaku za solidaritu a pomoc.

Ing. Martin Lidaj - výkonný manažér OOCR Záhorie
Priblížil poslancom fungovanie OOCR, financovanie, použitie finančných prostriedkov z dotácie. 
Zodpovedal na otázky poslancov. Poslanci potom v bode Rôzne schvaľovali dobrovoľný členský 
príspevok vo výške 10 000 EUR.

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Správu o plnení uznesení vypracovala a predložila PhDr. Božena Danková, hlavná kontrolórka. 
Poslanci k nej nemali žiadne otázky ani pripomienky a správu zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 33/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

5. Prevody nehnuteľností
Na rokovanie MsZ bolo predložených 7 žiadostí o prevod nehnuteľností, ktoré boli prerokované v 
príslušných komisiách MsZ. S jednotlivými žiadosťami oboznámil prednosta MsU. Zámery 
prevodov boli zverejnené v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli a na webstránke mesta.
O dvoch žiadostiach Tomáša Cablka poslanci nerokovali a o návrhoch uznesení nehlasovali.

Poslanci neschválili predbežný súhlas s predajom časti pozemku parcely registra E-KN č. 27811/1, 
trvalý trávnatý porast, o výmere 6 000 m2.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 34/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 0 proti: 11 zdržal sa: 0

Ďalšími dvomi uznesenia poslanci schválili kúpu pozemku v lokalite V Jarku a kúpu podielu 
pozemku pri MŠ Budovateľská ul. od pána Ladislava Gavoru.

Boli prečítané návrhy a prijaté uznesenia č. 35/2022, 36/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 1 zdržal sa: 0

Uznesením č. 37/2022 bol schválený predaj pozemku v prospech Martina Bôžika a uznesením č. 
38/2022 Poľnohospodárskemu družstvu Brezová pod Bradlom.

Boli prečítané návrhy a prijaté uznesenia č. 37/2022, 38/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0



6. Správa o činnosti DHZ za rok 2021
Správu o činnosti DHZ za rok 2021 mali poslanci k dispozícii v písomnej podobe, nemali k nej 
žiadne pripomienky a zobrali ju na vedomie.
Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 39/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

7. Výsledky hospodárenia príspevkovej organizácie Technické služby mesta Brezová pod 
Bradlom za rok 2021

Na rokovaní MsZ bol prítomný riaditeľ Technických služieb mesta Brezová pod Bradlom (TS), 
ktorý reagoval na položené otázky. Na otázku pána poslanca Ďuriša, či je spokojný s rozpočtom na 
rok 2022 sa vyjadril, že nie je spokojný hlavne z dôvodu vysokého nárastu cien PHM, plynu a 
elektriny. Taktiež musí riešiť otázku prijatia nového zamestnanca.
O slovo požiadala PhDr. Vlasta Cigánková a povedala, že tlmočí od viacerých občanov 
nespokojnosť s čistotou v meste. Navrhla zabezpečovať čistotu a poriadok v meste napríklad 
využitím aktivačných prác, pretože dve pracovníčky nedokážu také množstvo práce zvládať. 
Taktiež efektívne využívať techniku, ktorou TS disponujú. Na pripomienku, že ešte nie sú 
vysadené na námestí kvety, reagoval primátor a povedal, že budú vysadené až keď pominú nočné 
mrazy, nebude to pred májovými spomienkami. Na poznámku, že TS nedezinfikujú kontajnery, 
odpovedal riaditeľ TS - v súlade s platnými predpismi 2x za rok.
Primátor mesta na pripomienky reagoval s tým, že aj keď nie vždy je všetko stopercentné, ale snaha 
je čo najkvalitnejšie a najlepšie realizovať práce súvisiace s čistotou a poriadkom v meste aj s 
využívaním verejnoprospešných prác, obyvateľov nocľahárne a pod.
Ing. Eva Zekucia navrhla premyslieť stratégiu kosenia v meste, stotožnila sa s názormi PhDr. Vlasty 
Cigánkovej.
Výsledky hospodárenia TS za rok 2021 poslanci zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 40/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

8. Schválenie konateľa obchodnej spoločnosti Mestské lesy, s.r.o., Cesta SNP 245/2, Brezová 
pod Bradlom

Na úvod primátor mesta informoval prítomných o výberovom konaní, ktoré sa uskutočnilo 30. 
marca 2022 za účasti niektorých poslancov. Z piatich prihlásených uchádzačov sa VK zúčastnili 
štyria, ktorí absolvovali písomný test a ústny pohovor. Komisia na základe bodového hodnotenia 
zostavila poradie uchádzačov: Ing. Piecka, PhD., Ing. Dohnálek, Ing. Kúriš a J. Bôžik. Ďalej 
informoval o pracovnom stretnutí, na ktorom sa poslanci dohodli, že na rokovaní MsZ budú 
rozhodovať najskôr pomocným hlasovaním o dvoch uchádzačoch, a to o Ing. Kurišovi a Ing. 
Dohnálkovi a následne zahlasujú o uchádzačovi, ktorý získa v pomocnom hlasovaní najmenej 6 
hlasov.
Pomocné hlasovanie: Ing. Kúriš za: 5 proti: 3 zdržal sa: 2

Ing. Dohnálek za: 7 proti: 4 zdržal sa: 0

Pred samotným schvaľovaním a prijatím uznesenia č. 41/2022 poslanci viedli rozsiahlu diskusiu.
Ing. Gabriela Ciranová - Ing. Dohnálek nemá odbornú prax, požiadavka poslancov bola mať 
skúsenosti s elektronickými aukciami
Jozef Ďuriš - pre neho je najvhodnejší uchádzač J. Bôžik
Branislav Kovačech - komisia nehodnotila objektívne, Ing. Dohnálek nie je vhodný kandidát 
JUDr. Ingríd Vrkočová - nezúčastnila sa z pracovných dôvodov VK, na pracovnom stretnutí bola za 
Ing. Kuriša
Ing. Ivan Bzdúšek - tiež bol naklonený zahlasovať za Ing. Kuriša, avšak dodrží dohodu z 
pracovného stretnutia a zahlasuje tak, aby na tomto rokovaní bol konečne konateľ schválený, prax 
ukáže, či sa poslanci správne rozhodli, možnosť kedykoľvek odvolať

 

 



Ing. Eva Zekucia -  MsL sú jediná mestská eseročka, treba za ňu bojovať, aby prosperovala, 
rešpektuje výsledok VK, Ing. Dohnálek skončil na 2. mieste, podporí jeho a súhlasí s názorom Ing. 
Bzdúška
Jozef Ďuriš - návrh uznesenia + primátor ako konateľ od 15. marca nekonal, list 8 poslancov

Primátor mesta rozsiahlu diskusiu ukončil a po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať. V súlade s 
§ 11 ods. 4 písm. 1) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení poslanci schválili Ing. Libora 
Dohnálka za konateľ MsL Brezová pod Bradlom, s.r.o. a odporučili VZ vymenovať ho do funkcie v 
súlade s § 133 ods. 4 Obchodného zákonníka č. 513/1991 Zb.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 41/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 4 zdržal sa: 0

Po prijatí uznesenia č. 41/2022 predložil poslanec Jozef Ďuriš návrh uznesenia a pomocným 
hlasovaním (6 hlasov) poslanci rozhodli, že budú hlasovať o jeho návrhu. Primátor následne 
vyhlásil krátku prestávku, aby mohol pán poslanec Jozef Ďuriš nadiktovať znenie uznesenia. Po 
krátkej prestávke hlasovali o tomto návrhu, navrhované uznesenie poslanci neschválili.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 42/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 2 proti: 4 zdržal sa: 5

Primátor mesta následne pred poslancami prehlásil, že vyrieši personálne záležitosti ako súčasný 
konateľ so súčasným riaditeľom a OLH, kým bude vymenovaný nový konateľ spoločnosti MsL, v 
súlade so zákonom.
JUDr. Ingríd Vrkočová zdôvodnila, prečo sa zdržala hlasovania - tak naformulované uznesenie, aj 
keby bolo prijaté, bolo by nevykonateľné - chýba zásadné sloveso, čo nový konateľ?

Po neprijatí uznesenia MsZ č. 42/2022 Ing. Gabriela Ciranová požiadala o nadiktovanie nového 
uznesenia k téme konateľa MsL. Keďže rozprava k tomuto bodu rokovania bola ukončená a 
poslanci bod rokovania uzavreli prijatím dvoch uznesení, primátor mesta odporučil predložiť návrh 
v bode Rôzne, s čím poslanci súhlasili.

9. Návrh na vymenovanie náčelníka MsP
Primátor mesta predstavil Mgr. Petra Marka, povereného náčelníka MsP od 1.3.2021 a dal mu 
slovo, aby sa odprezentoval. Poslanci mali k dispozícii v písomnej podobe Plán koncepcie činnosti 
a rozvoja MsP Brezová pod Bradlom.
Mgr. Peter Marko podrobne predstavil svoju víziu fungovania MsP a uviedol, že chce zúročiť 
dlhoročnú prax ako príslušník štátnej polície pri výkone funkcie náčelníka.
Ing. Eva Zekucia poďakovala za predloženú koncepciu a pýtala sa, či je nejaká legislatívna oblasť, 
v ktorej by mohli byť poslanci, resp. mesto nápomocné pri práci mestskej polície.
Poslanci s počtom 10 hlasov schválili návrh na vymenovanie Mgr. Petra Marka za náčelníka MsP 
Brezová pod Bradlom s nástupom do funkcie od 1. 5. 2022.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 43/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 1

Pred hlasovaním o schválení vymenovania Mgr. Petra Marka do funkcie náčelníka MsP sa prihlásila 
JUDr. Ingrid Vrkočová a citovala § 12 bod 6. zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Vyzvala 
hlavnú kontrolórku, aby odpovedala, či môže primátor mesta naďalej viesť rokovanie MsZ, keď 
neudelil slovo poslankyni Ing. Gabriele Ciranovej. PhDr. Božena Danková, hlavná kontrolórka



reagovala a potvrdila správnosť postupu primátora mesta pokračovať vo vedení zasadnutia MsZ, 
pretože po dohode dostane priestor na nadiktovanie návrhu uznesenia v bode Rôzne.
Primátor mesta pokračoval vo vedení zasadnutia MsZ ďalším bodom rokovania, a to schválenie 
záverečného účtu za rok 2021.

10. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu mesta za rok 2021
Hlavná kontrolórka predložila svoje odborné stanovisko v písomnej podobe, ktoré podrobnejšie 
priblížila na rokovaní MsZ. Konštatovala, že boli dodržané všetky legislatívne postupy a odporučila 
poslancom záverečný účet a celoročné hospodárenie za rok 2021 schváliť bez výhrad. Poslanci 
zobrali stanovisko hlavnej kontrolórky na vedomie.

Počas rokovania o záverečnom účte odišli z rokovacej miestnosti 4 poslanci:
JUDr. Ingrid Vrkočová, Branislav Kovačech, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš.
Ing. Gabriela Ciranová a Jozef Ďuriš sa vrátili počas bodu Rôzne.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 44/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

11. Schválenie záverečného účtu mesta za rok 2021
Po stanovisku hlavnej kontrolórky sa na úvod vyjadril primátor mesta, následne dal slovo Ing. 
Alene Jančej, vedúcej oddelenia financií a majetku. Poslanci mali k dispozícii aj správu nezávislého 
audítora z auditu účtovnej závierky a stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku a 
podnikanie. Komisia odporúča schváliť záverečný účet mesta a celoročné hospodárenie za rok 2021 
bez výhrad a tiež použitie rezervného fondu na vykrytie kapitálových výdavkov a splácanie istiny 
úverov.
Poslanci uznesením č. 45/2022 zobrali na vedomie správu nezávislého audítora o overení účtovnej 
závierky zostavenej k 31.12.2021, stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie, 
stanovisko hlavnej kontrolórky. Schválili Záverečný účet mesta a celoročné hospodárenie za rok 
2021 bez výhrad, schválili prebytok hospodárenia v sume 405 728,62 EUR na tvorbu rezervného 
fondu a použitie rezervného fondu vo výške 678 912,73 EUR (zostatok z r. 2021 + prírastok v r. 
2022) na vykrytie kapitálových výdavkov a splácanie istiny úverov.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 45/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

12. I. zmena rozpočtu na rok 2022
Ing. Alena Jančia priblížila poslancom, čo je predmetom I. zmeny rozpočtu na rok 2022, uviedla, 
že v príjmovej časti ide hlavne o premietnutie rezervného fondu a vo výdavkovej časti rozpočtu 
najmä zapracovanie kapitálových výdavkov. Podrobnejšie vysvetlila najvýznamnejšie zmeny vo 
výdavkovej časti rozpočtu.
Celkový rozpočet na rok 2022 po I. zmene je zostavený ako prebytkový, s celkovým prebytkom 
vo výške 52 812 €.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 46/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

13. Rôzne
V rámci tohto bodu rokovania MsZ poslanci schválili zabezpečenie záväzku voči ŠFRB 
vyplývajúceho zo zmluvy o úvere - zriadenie záložného práva na nehnuteľnosti (LV č. 4856, LV č. 
1700), zabezpečenie záväzkov voči ŠFRB vyplývajúcich zo zmluvy o úvere postupným zakladaním 
financovanej stavby -  ZŠ Piešťanská (budova a pozemky) a zriadenie záložného práva na



zabezpečenie povinnosti vyplývajúcej z úverovej zmluvy č. 303/2790/2001 za účelom výstavby 21 
b.j. - s. č. 944 v prospech ŠFRB.

Boli prečítané návrhy a prijaté uznesenia č. 47/2022, č. 48/2022, 49/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Nadväzujúc na vystúpenie Ing. Martina Lidaja na začiatku rokovania MsZ, vysvetlenia použitia 
príspevku a zodpovedaní na položené otázky poslanci v bode Rôzne prerokovali a schválili 
dobrovoľný členský príspevok mesta do OOCR Záhorie vo výške 10 000 EUR pre rok 2022.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 50/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 1 zdržal sa: 0

Na základe poslaneckého návrhu Ing. Ivana Bzdúška poslanci schválili zvýšenie platu primátora 
mesta od 1.5.2022 o 40 %. Ing. Bzdúšek konštatoval, že v prvom roku plat neupravovali, primátor 
mesta mal iba plat určený v zmysle platného zákona, nasledovali dva roky pandémie, takže sa s 
platom nezaoberali, resp. v máji 2021 bol z programu rokovania stiahnutý návrh platu primátora. 
Konštatoval, že aj napriek tomu, že vidno dosiahnuté výsledky, dobré hospodárenie, primátor mesta 
má na konci funkčného obdobia len zákonom zaručený plat. (Zvýšenie o 40 % v prepočte na celé 
funkčné obdobie je 6,67 %.)
Do diskusie sa zapojil Jozef Ďuriš, Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Eva Zekucia, Ing. Silvia Čuvalová. 
Primátor mesta reagoval na diskusné príspevky a poďakoval za zvýšenie platu.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 51/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 1 zdržal sa: 1

Na záver bodu Rôzne dostala slovo Ing. Gabriela Ciranová a navrhla uznesenie, ktorým MsZ 
odporúča valnému zhromaždeniu Mestských lesov, s.r.o., Brezová pod Bradlom doriešiť s 
riaditeľom Ing. Jurajom Slovákom a lesným hospodárom Dušanom Ondreičkom odstránenie 
nedostatkov zistených Slovenskou lesníckou a drevárskou inšpekciou a vyvodiť dôsledky vrátane 
zosobnenia udelenej pokuty.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 52/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 2 proti: 0 zdržal sa: 5 nehlasoval: 1

Primátor mesta v krátkosti informoval o prípravách májovej spomienky 3.5 a 7.5. na Bradle a o 
divadelnom predstavení Mafiánske historky 13.5. Prítomných pozval na pripravované akcie.

14. Interpelácie poslancov:
Ing. Gabriela Ciranová -  zaujímala sa, ako bude doriešená pokuta 13 tis. EUR, keď neprešlo ňou 
navrhované uznesenie, na čo jej odpovedal primátor mesta -  v súlade s platnou legislatívou a 
odborným usmernením právničky JUDr. Simanovej - poslanci budú včas informovaní

Ing. Ivan Bzdúšek - v akom stave je žiadosť poľovného revíru o predĺženie zmluvy o nájme -  
preveruje sa na okresnom úrade, ktorý sa k predmetnej veci vyjadruje

15. Záver
Na záver rokovania MsZ primátor poprial prítomným všetko dobré a zasadnutie o 19,22 hod. 
ukončil.



Zapisovateľka:

Ing. Alžbeta Karlíková

Overovatelia zápisnice:

Ing. Tomáš Malek

Ing. Juraj Nemec

Mgr. Jaroslav C i r a n 
primátor mesta

Ing. Ján M i c h á 1 e k 
prednosta MsÚ




